
 

 

 

Motion till Bollebygds kommunfullmäktige. 

Anläggning av beachvolley/handbollsplan. 

Varför är det viktigt med en sån här yta?  
I skuggan av pandemin och föreningarnas stora svårigheter att bedriva normal verksamhet 
är det många barn som fått minskad rörelseaktivitet. 
Med minskad rörelse ökar risken för högre ohälsotal.  
 
Jag föreslår att: kommunen anlägger en aktivitetsyta av sand på c:a 27 x 12 meter nere vid 
Bollebygdskolan. 
 
Den här aktivitetsytan löser naturligtvis inte alla problem men kan vara en del i en satsning 
på barn och ungdomar i kommunen. 
En beachvolley/handbollsplan som ligger på skolområdet kan naturligtvis också användas på 
skolans idrottslektioner. 
Jag tror också att en sån här yta under sommartid skulle öppna upp för mer spontanidrott 
och att skolan på kvällar och helger skulle bli en tryggare plats med fler positiva aktiviteter. 
 
Bollebygd 2021-03-04 
 
Ulf Rapp (S) 
Ledamot av kommunfullmäktige 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 


